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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XI Sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 17 radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał zaproszonych 

gości, w tym przedstawicieli Wód Polskich, radnych i Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego, 

dyrektorów Wydziałów Starostwa Powiatowego oraz przedstawicieli mediów. Przewodniczący 

Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił radnych o zadeklarowanie się do 

uczestnictwa w jednym z  dwóch paneli roboczych, które odbędą się na Sesji Nadzwyczajnej 

w dniu 4 października 2019 roku. Obsługę prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust.1 ustawy o Samorządzie Powiatowym. Kolejno 

przedstawił porządek obrad XI. Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego i zwrócił się do radnych 

z pytaniem, czy są wnioski do ww. porządku obrad. Wobec braku wniosków Przewodniczący 

Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do jego realizacji. Zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 3. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia oceny stanu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2018. 

Temat zreferował Kierownik Nadzoru Wodnego Jan Pośpiech. Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie  opinii do projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Grzegorza Rybarczyka – opinia komisji 

pozytywna. Jednocześnie Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Grzegorz Rybarczyk 

poprosił, aby zwrócono szczególną uwagę w kwestii bezpieczeństwa, oczyszczania 

i konserwowania cieków wodnych w Powiecie Jeleniogórskim. Przewodniczący Rady 

Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję.  

Głos zabrał radny Maciej Gałęski zapytał o wpływ regulacji rzek na gospodarkę wodną i na 

środowisko wokół rzek w Powiecie Jeleniogórskim, radny Grzegorz Rybarczyk poruszył 

problem zarośniętych rzek oraz ich pogłębiania, radny Ryszard Głodek poprosił o informacje 

dotyczące stanu technicznego zbiornika Sosnówka (informację w zakresie zgody Wód Polskich 

na powstanie apartamentowca przy zbiorniku Sosnówka). Przewodniczący udzielił również 

głosu radnym Sławomirowi Celtowi, który poruszył problem  regulacji rzeki Bóbr w gminie 

Janowice Wielkie oraz jej wykonanie w obrębie miejscowości Trzcińsko, radnemu 

Wojciechowi Poczynkowi, który poprosił o informację dotyczącą programu o przeciwdziałaniu 

suszy w Powiecie Jeleniogórskim oraz rozpatrzenie wykonania programu gromadzenia wód 

opadowych. Głos zabrał również radny Leszek Supierz, który poruszył temat związany 

z problemami ze zbiornikiem wodnym w Kostrzycy. Na wszystkie poruszone przez radnych 

zagadnienia odpowiedzi udzielił Kierownik Wód Polskich Jan Pośpiech. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego Powiatu 

Jeleniogórskiego za rok 2018. 
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W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    1 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała ta wraz z oceną stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Jeleniogórskiego od dnia 1 września 2019 r. 

Temat zreferował Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia Sylwester Urbański. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Grzegorza 

Rybarczyka – opinia komisji pozytywna. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Jeleniogórskiego od dnia 1 września 

2019 r.  

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała ta wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 5. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/179/09 Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego z dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie Regulaminu przyznawania  

i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach   

prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski oraz szczegółowych zasad przyznawania 

i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 

Temat zreferował Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia Sylwester Urbański. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Grzegorza 

Rybarczyka – opinia komisji pozytywna. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 
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uchwałę Nr XXVIII/179/09 Rady Powiatu Jeleniogórskiego z dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie 

Regulaminu przyznawania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli  

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski oraz szczegółowych 

zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych. 

Wynik głosowania: 

za -17 osób, 

przeciw   -0 osób,  

wstrzymało się  -0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała ta wraz z oceną stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 6. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w jednostkach prowadzonych 

przez Powiat Jeleniogórski. 

Temat zreferował Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia Sylwester Urbański. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Grzegorza 

Rybarczyka – opinia komisji pozytywna. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w jednostkach prowadzonych przez Powiat Jeleniogórski. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych. 

Wynik głosowania: 

za    -  17 osób, 

przeciw   -    0 osób,  

wstrzymało się  -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała ta wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 7. porządku 

obrad, dotyczącego rozpatrzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Jeleniogórskiego wraz z  informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozie finansowej 

za I półrocze 2019 roku. 

Temat zreferowała Skarbnik Powiatu  Grażyna Bojęć. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Bogusław Chodak 

oznajmiając, że opinia komisji dotycząca sprawozdania jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady  Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

Radny Mirosław Górecki wyraził zaniepokojenie niskimi dochodami majątkowymi Powiatu 

Jeleniogórskiego, Skarbnik Powiatu Grażyna Bojęć wyjaśniła, że nie ma z tego tytułu żadnego 

zagrożenia finansowego dla budżetu Powiatu Jeleniogórskiego. 
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W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 7. porządku sesji.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 8. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Jeleniogórskiego 

na 2019 rok. 

Temat zreferowała Skarbnik Powiatu Pani Grażyna Bojęć. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały poszczególne Komisje. 

• Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Bogusław Chodak– 

opinia komisji pozytywna. 

• Przewodniczący Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu Leszek 

Supierz – opinia komisji pozytywna. 

• Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu Maciej Gałęski – opinia 

komisji pozytywna. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

Wyszła radna Anna Konieczyńska (obecnych 16radnych) 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Jeleniogórskiego na 2019 rok. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: 

za    -  15 osób, 

przeciw   -    0 osób,  

wstrzymało się  -    0 osób. 

Radny Wojciech Poczynek nie wziął udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała ta wraz z oceną stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 9. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli zmiany nazwy Powiatu 

Jeleniogórskiego na Powiat Karkonoski. 

Temat zreferował Starosta Jeleniogórski  Krzysztof Wiśniewski. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały poszczególne komisje: 

• Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Przewodniczący Bogusław Chodak – 

opinia komisji pozytywna. 

• Komisja Spraw Społecznych Przewodniczący Grzegorz Rybarczyk – opinia komisji 

pozytywna. 

• Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu Przewodniczący Leszek 

Supierz – opinia komisji pozytywna. 

• Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu Przewodniczący Maciej Gałęski – 

opinia komisji pozytywna. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Mirosław Górecki, który zapytał  o konsekwencje finansowe związane 

ze zmianą nazwy Powiatu Jeleniogórskiego na Powiat Karkonoski oraz radny Grzegorz 
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Rybarczyk, który poruszył zagadnienie związane ze zmianą herbu Powiatu Jeleniogórskiego 

w konsekwencji zmiany nazwy powiatu. 

Na wszystkie poruszone wyżej zagadnienia odpowiedział Starosta Jeleniogórski Krzysztof 

Wiśniewski. 

Weszła radna Anna Konieczyńska (obecnych 17 radnych) 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia woli zmiany nazwy Powiatu Jeleniogórskiego na Powiat Karkonoski. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych. 

Wynik głosowania: 

za    -  17 osób, 

przeciw   -    0 osób,  

wstrzymało się  -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała ta wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 10. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Jeleniogórskiego”. 

Temat zreferował Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Mirosław Górecki, poprosił o doprecyzowanie informacji dotyczącej 

złożenia wniosku o przyznanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu” a mianowicie kto złożył 

powyższy wniosek, gdyż powołując się na uchwałę: NR IX/62/2019 §4 z wnioskiem 

do Kapituły o nadanie Tytułu „Zasłużony dla Powiatu Jeleniogórskiego” może wystąpić: 

1. Przewodniczący Rady Powiatu 

2. Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego 

3. Stałe Komisje Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

4. Kluby Radnych 

5. Radnych Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

6. Organy administracji rządowej i samorządowej z terenu Powiatu Jeleniogórskiego 

7. Organizacje społeczne, stowarzyszenia, fundacje, instytucje i inne podmioty 

prowadzące działalność na terenie Powiatu Jeleniogórskiego, 

a nie jak zostało przedstawione – „wniosek złożył Starosta Jeleniogórski”.  

Na powyższe pytanie odpowiedzieli: Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego  

Eugeniusz Kleśta oraz Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski stwierdzając, że wniosek 

złożył Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Jeleniogórskiego”.  

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych. 

Wynik głosowania: 

za    -  11 osób, 

przeciw   -    1 osoba,  

wstrzymało się  -    5 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Wyszedł radny Wojciech Poczynek (obecnych 16 radnych) 

Uchwała ta wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

protokół z IX. Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego.  

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych.  

Wynik głosowania:  

za    - 16 osób  

przeciw  - 0 osób  

wstrzymało się  - 0 osób  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że protokół 

z IX Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został przyjęty.  

Zestawienie wyników głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

protokół z X. Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego.  

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych.  

Wynik głosowania:  

za    - 16 osób  

przeciw  - 0 osób  

wstrzymało się  - 0 osób  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że protokół 

z X Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został przyjęty.  

Zestawienie wyników głosowania stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

Wszedł radny Wojciech Poczynek (obecnych 17 radnych) 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 12. porządku 

obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Jeleniogórskiego z prac Zarządu Powiatu 

Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Bogusław Chodak wyrażając aprobatę dla dotychczasowych  działań Powiatu 

Jeleniogórskiego dotyczących współfinansowania inwestycji powiatowych (promesa z rezerwy 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji na całkowitą przebudowę drogi powiatowej 

nr 2735D na odcinku Strużnica – Gruszków). 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 12. porządku sesji. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 13. porządku 

obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji 

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta  przedstawił sprawozdanie, 

w którym między innymi poinformował o wizycie ważnych przedstawicieli władz 

państwowych w naszym powiecie, a mianowicie:  

• Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej Bożeny Borys – Szopy dotyczącej 

uruchomienia programu 500+ wraz z wizytą minister w Domu Pomocy Społecznej 

w Janowicach Wielkich, 

• Marszałek Sejmu Elżbiety Witek na uroczystym otwarciu nowo wyremontowanej drogi 

powiatowej Radomierz – Janowice Wielkie, w którym również brali udział 

przedstawiciele Rady Powiatu Jeleniogórskiego oraz Zarządu Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił program 

spotkania przedstawicieli Powiatu Bamberg z Republiki Federalnej Niemiec 

z przedstawicielami Powiatu Jeleniogórskiego Rzeczypospolitej Polskiej planowanego 

na dzień 4 października 2019 roku wraz z XII Uroczystą Sesją Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących poszczególnych 

komisji o przedstawienie działalności w okresie międzysesyjnym: 

• radny Wojciech Poczynek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zreferował posiedzenie 

wyjazdowe Komisji w Domu wczasów Dziecięcych w Szklarskiej Porębie, 

• radny Maciej Gałęski Sekretarz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zreferował 

posiedzenie Komisji dotyczącej petycji w interesie publicznym. Skarga została uznana 

za niezasadną. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował radnych, że komisja 

wypracowała projekt uchwały dotyczący petycji i będzie przegłosowany na najbliższym 

październikowym posiedzeniu Rady Powiatu Jeleniogórskiego,  

• radny Bogusław Chodak Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku 

Powiatu poinformował, że odbyło się jedno posiedzenie komisji dotyczące spraw 

dzisiejszej XI Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego, 

• radny Grzegorz Rybarczyk Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych  

poinformował, że odbyło się jedno posiedzenie komisji dotyczące spraw dzisiejszej XI 

Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego, 

• radny Leszek Supierz Przewodniczący Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju 

Powiatu poinformował, że odbyło się jedno posiedzenie komisji dotyczące spraw 

dzisiejszej XI Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego,  

• radny Maciej Gałęski Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie wyjazdowe, które dotyczyło 

kwestii transportowych oraz drogi wojewódzkiej na Przełęcz Okraj. 

Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski poinformował o kolejnych już planowanych  

wyjazdowych spotkaniach Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 13. porządku sesji. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad: Interpelacje i zapytania. 

Radny Bogusław Chodak złożył interpelację, która stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu, dotyczącą zapytania o obecny stan zabiegów w kierunku przebudowy mostu na rzece 

Bóbr oraz ul. Górnej w miejscowości Siedlęcin . 
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Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad: „wnioski i oświadczenia radnych”. 

Głos zabrali: radny Maciej Gałęski - zauważył, że inwestycje drogowe powinny 

być oznaczone informacją, iż są to inwestycje realizowane przez Powiat Jeleniogórski, 

natomiast radny Sławomir Celt pogratulował Zarządowi Powiatu Jeleniogórskiego 

i wykonawcy remontu części drogi powiatowej nr 2735D Radomierz-Janowice Wielkie oraz 

podziękował za sprawne poprowadzenie inwestycji. Radny Bogdan Kamiński dołączył się do 

podziękowań radnego Sławomira Celta oraz zasugerował uwzględnienie w budżecie Powiatu 

Jeleniogórskiego kolejnych etapów remontu drogi powiatowej nr 2735D. 

Wicestarosta Jeleniogórski Jarosław Kotliński sprostował wypowiedz radnego Macieja 

Gałęskiego dotyczącą oznaczenia inwestycji realizowanych przez Powiat Jeleniogórski. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 15. porządku sesji. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji punktu 16. porządku obrad: 

sprawy różne. 

Głos zabrał Wicestarosta Jeleniogórski Jarosław Kotliński, który przekazał pozdrowienia  dla 

Rady Powiatu Jeleniogórskiego, jakie otrzymał w trakcie wizyty na obchodach 10 – lecia 

partnerstwa między Jabloncem nad Nysą i partnerskiego miasta Kaufbeuren (Niemcy). 

Radny Grzegorz Rybarczyk poinformował, że zostało podpisane porozumienie między 

miastem Piechowice a MZK Jelenia Góra, dotyczące dojazdów autobusów MZK do miasta 

Piechowice. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta udzielił głosu Dyrektorowi Wydziału 

Promocji, Kultury i Sportu Wiesławowi Dzierzbie w celu przekazania informacji radnym 

Powiatu Jeleniogórskiego na temat planu przebiegu spotkania z przedstawicielami 

Powiatu Bamberg z Republiki Federalnej Niemiec, które jest zaplanowane na 4 października 

2019 roku. 

Głos zabrał radny Maciej Gałęski – poinformował o planowanym, spotkaniu przedstawicieli 

Powiatu Jeleniogórskiego z przedstawicielami Kraju Libereckiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił planowany porządek obrad Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego w miesiącu październiku 2019 roku. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 16. porządku sesji. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął XI Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1120. 

 

Protokołowała: 

Sylwia Ochmańska        

 

 

Przewodniczący Rady 

   Eugeniusz Kleśta 


